
Zápis z jednání předsednictva Rady ČRo ze dne 13. listopadu 2019 v ČRo od 13.00 hod, zasedací 

                          místnost C425, Český rozhlas, Vinohradská 12, Praha 2    

 

 

Přítomni: Hana Dohnálková, předsedkyně Rady ČRo, Miroslav Dittrich, Jiří Vejvoda 

místopředsedové Rady ČRo, Zdeněk Mahdal, Tomáš Kňourek, Ivan Vodochodský,  

Petr Arenberger, členové Rady ČRo  

Omluveni: Jan Krůta, Vítězslav Jandák, členové Rady ČRo 

Sekretariát:     Veronika Vlasáková 

Hosté:  René Zavoral, generální ředitel ČRo 

Jan Menger, ředitel Regionálního vysílání ČRo  

  Jiří Hošna, ředitel Komunikace, marketingu a obchodu 

Josef Havel, ředitel Kanceláře GŘ   

 

  

 

1. Zahájení, zápis z jednání PRady ČRo 31. 10. 2019  

 

2. Analýzy pro Radu ČRo 

 

3. Setkání s vedením ČRo 13.30, René Zavoral, generální ředitel ČRo 

- Měsíční informace GŘ – říjen 2019 

- Různé 

 

 

4. Stížnosti a podněty posluchačů 

 

5. Různé  

 

 

 

1) Zahájení, zápis z jednání PRady ČRo 31. 10. – H. Dohnálková zahájila jednání, program byl 

schválen, k zápisu z jednání předsednictva Rady ČRo dne 31. 10. nebyly žádné připomínky.   

 

 

2) Analýzy pro Radu ČRo– H. Dohnálková informovala o současném stavu zakázky na analýzy pro 

Radu ČRo na téma „Zastavení stíhání A. Babiše ve zpravodajství ČRo“, probíhající minitendr na tuto 

analýzu se zdržel, výsledky této analýzy budou zřejmě až v lednu příštího roku. 

 

3) Setkání s vedením ČRo 13.30, René Zavoral, generální ředitel ČRo, Jan Menger ředitel 

regionálního vysílání ČRo, Jiří Hošna, ředitel Komunikace. Marketingu a obchodu, Josef Havel, 

ředitel Kanceláře GŘ  

- Měsíční informace GŘ – říjen 2019 – R. Zavoral okomentoval dodaný písemný materiál, který radní 

obdrželi. Připomněl mezinárodní debatu k výročí sametové revoluce s názvem „Evropa bez železné 

opony: 30 let svobody" která proběhla 11. 11. 2019 v nové budově Národního muzea a měla velký 

ohlas. Dále upozornil na dvě veřejné zakázky z dodaného materiálu – jedna se týká zajištění jídelny a 

bufetu v budově rozhlasu na Vinohradské a druhá analytiky mluveného slova, která úzce souvisí 

s projektem Můj rozhlas, který bude radním představen na veřejné schůzi 27. 11. 2019.  

- Různé – R. Zavoral zopakoval akce a pozvánky, na které jsou radní zváni k výročí 17. listopadu –

vernisáž výstavy s názvem „Sametová revoluce a multimediální expozice momenty 20. století“, kterou 

pořádá Národní muzeum v 10 a 17 hod, vernisáž instalace výstavy ČRo s názvem Schody času od 15 

hod a večerní koncert v divadle Hybernia pod záštitou předsedy PS PČR R. Vondráčka od 20.30 hod, 

všechny tyto akce proběhnou 17. listopadu 2019.  

Dále radním připomněl tradiční společný vánoční koncert s RTVS v Plzni 2. 12. 2019 od 19 hod, který 

proběhne v Měšťanské besedě a na který jsou rovněž radní zváni, H. Dohnálková závazně potvrdí účast 

radních do pondělí 18. 11. 2019.  



M. Dittrich pochválil jedinečný projekt debaty k výročí sametové revoluce 11. 11. 2019. T. Kňourek 

vyzdvihl koncert Marie Rottrové k 90. výročí studia ČRo v Ostravě, jehož záznam je na webových 

stránkách RS Ostrava a dotázal se, zda nějak rozhlas inzeruje, kde je záznam koncertu dostupný. J. 

Menger uvedl, že ve vysílání a na webu RS Ostrava se koncert často zmiňuje a reklama se dá směrovat i 

na další stanice a webové stránky.  

J. Vejvoda ocenil, že ve vysílání ČRo zazněla i vzpomínka na další oběť 17. listopadu 1939 – 

pekařského dělníka V. Sedláčka a dotázal se, zda je známo datum, kdy bude 100% pokrytí republiky 

signálem DAB+? R. Zavoral uvedl, že v příštím roce již bude signálem pokryto z 95% území a přidal 

informaci, že v novém modelu Octavia z koncernu Škoda bude již DAB rádio v základní výbavě.  

 

 

4) Stížnosti a podněty posluchačů – J. Vejvoda připomněl došlé stížnosti, ke kterým si Rada vyžádala 

vyjádření od vedení ČRo, ke stížnost F. Fajmona navrhne za Radu odpověď.  

 

 

5) Různé – H. Dohnálková připomněla zprávu o návštěvě radních v centrále EBU, finální text rozešle 

radním k připomínkování a poté bude zveřejněn na webu Rady ČRo.  

T. Kňourek dal radním ke zvážení pořádání další veřejné debaty – uvedl téma mediální gramotnost, 

předběžný termín debaty radní stanovili na únor příštího roku, témata se budou ještě diskutovat.  

H. Dohnálková zopakovala plánované body programu na listopadovou veřejnou schůzi – projekt Můj 

rozhlas, který se uskuteční v neveřejném režimu, a na prosincové veřejné schůzi – Rámcový plán činnosti 

ČRo na rok 2020, Rozpočet ČRo na rok 2020, kritéria odměny GŘ ČRo na 1. pololetí 2020 a prezentace 

vedení rozhlasu stanice ČRo Rádio Junior. 

 

 

Termíny jednání Rady ČRo do konce roku 2019: 

 

 

Listopad                st              27. 11.  10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

 

Prosinec                 st              11. 12.  13.00 jednání předsednictva 

  18. 12.  10.00 jednání předsednictva + 13.00 veřejná schůze 

 

 

 

 

 

Zapsala: Veronika Vlasáková  

Ověřovatel:  H. Dohnálková 

 

 

 

 


